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Terms of Use for Albilad Business Net for Privacy Policy 

Important:  

We invite you to read these Terms of Use carefully before using this Site. 

These Terms of Use shall be considered as the legal document which will 

rule and organize the relationship which will occur when accessing Bank 

Albilad Web Site by any means between any Visitor or browser and the 

Bank.  

By accessing this Site and or using the Services provided on or via this Site 

you acknowledge checking these Terms of use and you agree to be bound 

by its terms. If you do not agree with any or all these terms, please do not 

access and or download any material from this Web Site.  

 

Bank Albilad website offers services, products, features, and offers, each 

of which is subject to its own terms and conditions, and you may adhere 

to its terms and conditions. In the event of any conflict, the additional 

terms and conditions shall be relied upon. 

To dealing with the terms stated in these Terms of Use, the following 

expressions shall have the following meaning unless otherwise clearly 

provided:  

The Bank: Bank Albilad is a Saudi Joint Stock Company, with National 

Unified No.7001473102, Head Office: Al Mutamarat 8229, Building No 2, 

RIYADH 3952 - 12711, KSA. Under monitoring and supervision of Saudi 

Central Bank authority and licensed by Royal decree 48/M on 21/9/1425H 

(4/11/2004 G),with a capital of 10 billion Saudi riyals. 

The Site: The web site belonging to Bank Albilad or one of its subsidiaries or 

related web sites. 

Visitor: Any person who accesses the Site and or downloads any or all its 

information or use the Services provided hereto by any means. 

The Services/ Products: Any of the information and/or services and/or 

products provided by Bank Albilad in connection with all Bank Albilad web 

Sites. 

“Services” under these Terms of Use include financial services for consumers 

and businesses and business services offered to you directly by Bank Albilad, 

and additional services available to you from independent third party service 

providers accessed through navigation from the Site. 

Website: 

This website is considered the main website of Bank Albilad, and it provides 

the visitors with basic information about the bank, and its vision in providing 

its services. The website contains an introduction to the IPO process and 

everything new about it, as well as It an important tool for receiving job 

applications and securing the bank's need for human and operational 

resources. 

 الخصوصية  وسياسة    عمال للبلاد نت لل   أحكام الاستخدام 
 

 :مهم تنبيه  

بدقة   الوثيقة  هذه  قراءة  الموقع  هذا  محتويات  من  أياً  تصفحك  قبل  المهم  من 

الخاصة    وعناية، الاستخدام  وأحكام  والأمان  الخصوصية  سياسة  تتضمن  فهي 

وستكون الوثيقة القانونية التي تنظم العلاقة التي تترتب عن    ،بموقع بنك البلاد

 . زيارة هذا الموقع أو تصفحه بأي وسيلة بين بنك البلاد وبين زائر الموقع أو متصفحه

 

أي معلومات من هذا  على  أو حصولك  أي صفحة،  إلى  أو وصولك  إن تصفحك 

افقتك على احترامك  يعتبر إقراراً باطلاعك الدقيق على هذه الوثيقة ومو  الموقع، 

لذا عليك في حال عدم موافقتك على كل أو بعض    فيها،والتزامك وتقيدك بما جاء  

 ه. من ما تضمنته عدم تصفحك أو تحميلك أي شيء 

 

موقع بنك البلاد قد يعرض خدمات، أو منتجات، أو مميزات، أو عروض تخضع كل  

بشروطها وأحكامها و  منها لشروط وأحكام خاصة بها ويجب الموافقة على الالتزام  

في حال وجود أي تعارض، فإن الشروط و الأحكام الإضافية هي التي يتم الاعتداد 

 .بها

لغايات التعامل مع الأحكام التي تضمنتها هذه الوثيقة سيكون للمسميات التالية 

 : المعاني المبينة إزاءها ما لم يقتض النص غير ذلك

 

موحد  البنـك:   وطني  برقم  مساهمة  سعودية  شركة  البلاد   7001473102بنك 

، المملكة العربية  3952  –   12711المؤتمرات، الرياض    8229وعنوان مقره الرئيسي  

بموجب   ومرخص  السعودي  المركزي  البنك  ورقابة  لإشراف  وخاضع  السعودية، 

مليار  10س مال  برأ  م (، 2004نوفمبر    4هـ )  21/9/1425/م بتاريخ  48المرسوم الملكي  

 .ريال سعودي

 .يشير إلى جميع مواقع بنك البلاد على شبكة الانترنت : الموقـع 

 

كل شخص يتصفح أياً من محتويات الموقع أو يحصل على أي جزء منها بأي    الزائـر: 

 .شكل آخر

التي و/ أو المنتجات  وتعني أياً من المعلومات و/ أو الخدمات  :  المنتجات   /  الخدمات 

 يقدمها بنك البلاد على أي من مواقعه على شبكة الإنترنت 
 

استخدام الخدمات المالية للعملاء والشركات،   أحكامتشمل "الخدمات" بموجب 

التي  والخدمات الإضافية  وخدمات الأعمال التي يقدمها بنك البلاد مباشرةً،

 الموقع.  تصفحمزودي خدمة مستقلين يتم الوصول إليها من خلال يقدمها 

 

 :الموقع 

وهو يوفر للزوار الكرام   ،يعتبر هذا الموقع هو الموقع الرئيسي لبنك البلاد

المعلومات الأساسية عن البنك، ورؤيته في تقديم خدماته، ويحتوي على  

بشأنها، كما يشكل أداة مهمة  كل ما يستجد  الاكتتاب، ويعرض التعريف بعملية 

لاستقبال طلبات التوظيف وتأمين حاجة البنك من الموارد البشرية والموارد  

 .التشغيلية
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Website Performance: 

This website is designed to provide the services described above 24 hours a 

day, seven days a week, and the specialized team in the bank will work to 

keep it available all the time. However, Bank Albilad has the right, at any 

time, to suspend the site temporarily or permanently without any prior 

notice. 

Copyrights/Trademarks/Restrictions on Use  

The Bank's logo, name, website address (www.bankalbilad.com.sa) and 

everything contained on the site are owned by Bank Albilad. The 

copyrighted materials on the Site include, but are not limited to, texts, 

images, graphics, designs, models, multimedia files, softwares. 

 

You may download copyrighted materials for your personal or internal 

business purposes only. 

You acknowledge that you do not acquire any ownership rights by 

downloading copyrighted material. You may not copy, display, distribute, 

transfer, link to, reproduce, license, frame, alter, create derivative works of 

or republish all or any portion of the Site for any commercial or public 

purpose without Bank Albilad's prior written consent. 

Other featured words used on the Site to identify the source of goods and 

services are trademarks and service marks owned by the Bank or owned by 

third parties. You may not use, copy, display, distribute, modify, or 

reproduce any of the trademarks found on the Site except as authorized in 

this paragraph. You may not use any of the Bank trademarks as a link to the 

Site except pursuant to a written trademark license agreement.  

The Site may contain links to Web sites controlled or offered by third parties 

(non-affiliates of Bank Albilad). Bank Albilad hereby disclaims liability for any 

other company's Web site content, products, privacy policies, or security. In 

the event you choose to use the services available at a linked site, you agree 

to read and adhere to the policies and terms of use applicable to that site. 

In addition, any advice, opinions, or recommendations provided by the 

linked site providers are those of the providers and not of Bank Albilad. Your 

participation in any linked site, including payment for and the delivery of 

goods or services, is based solely on the agreement, if any, between you 

and the linked site provider.  

Warranty and Limitation of Liability: 

The contents and information included in the website are provided as is and 

according to availability,  therefore the Bank does not guarantee its 

accuracy, correctness or adequacy in absolute terms, and it is subject to 

change and deletion at any time without prior notice. Therefore, the Bank 

is not responsible for relying on the information or data contained in this 

 :الموقع أداء  

وسيعمل    الساعة، تم تصميم هذا الموقع لتقديم الخدمات المبينة أعلاه على مدار  

غير أنه قد يتم إيقاف    انقطاع، الفريق المختص في البنك على إبقائه متاحاً وبدون  

 .مسبقالموقع بشكل مؤقت أو دائم بناء على قرار البنك وبدون إشعار  

 

 العلامات التجارية/ حدود حق الاستخدام:   / الفكرية حقوق الملكية  

 (www.bankalbilad.com.sa) الإلكترونيإن شعار البنك واسمه وعنوان موقعه  

وكل ما يتضمنه الموقع من مواد ونصوص وصور ورسومات وتصاميم ونماذج  

وملفات وسائط متعددة وبرمجيات وتبويبها هو ملك للبنك ويحتفظ بكافة حقوق 

 .الملكية الفكرية المتعلقة بها بما في ذلك حقوق النشر والتوزيع 

 

تنزيل/تحميل مواد محمية بحقوق الطبع والنشر لأغراض شخصية أو تجارية  يحق لك  

 داخلية فقط. 

مواد محمية بحقوق الطبع والنشر، أو نسخ  بتنزيل/تحميل  أنت تقر بأن ليس لك الحق  

أو عرض أو توزيع أو نقل أو ربط أو إعادة ترخيص للغير أو إعادة صياغة أو تعديل أو  

ة نشر كل أو أي جزء من الموقع لأي غرض تجاري أو غيره  إعداد أعمال مشابهة أو إعاد

 دون موافقة خطية من بنك البلاد. 

 

الكلمات الأخرى المستخدمة في الموقع لتحديد المنتجات والخدمات هي علامات  

تجارية وعلامات خدمة مملوكة للبنك أو مملوكة لمقدمي الخدمة. ويمنع منعاً  

وزيع أو تعديل أي من العلامات التجارية  مطلقاً استخدام أو نسخ أو عرض أو ت

الموجودة في الموقع باستثناء ما هو مصرح به في هذه الفقرة، ويمنع استخدام 

أي من العلامات التجارية للبنك كرابط إلى الموقع إلا بموجب اتفاقية ترخيص  

 العلامات التجارية. 

نك البلاد(، وعليه  قد يحتوي الموقع على روابط لمواقع أخرى )شركات غير تابعة لب

محتوى أو منتجات أو سياسات خصوصية  أي فإن بنك البلاد يخلي مسؤوليته عن 

تلك المواقع أو أمانها. في حال استخدامك الخدمات المتوفرة في تلك المواقع  

وشروط الاستخدام المعمول بها في تلك الموقع   ةفإنك توافق على سياس 

نصيحة أو آراء أو توصيات تقدمها تلك المواقع هي آراء  ي والالتزام بها، كما أن أ

مقدمي الخدمة وليست آراء بنك البلاد. يعتمد استخدامك لتلك المواقع، بما في  

ن  ذلك الدفع مقابل منتجات أو خدمات واستلامها، على الاتفاقية بينك وبي

 مقدمي الخدمة الموقع إن وجدت. 

 

 

 :المسؤولية عدم الضمان وحدود  

وحسب   كم هي  توفيرها  يتم  الموقع  يتضمنها  التي  والمعلومات  المحتويات  إن 

وبالتالي فإن البنك لا يضمن دقتها وصحتها أو كفايتها بشكل مطلق، كما    توفرها، 

إشعار   وبدون  أي وقت  والحذف في  للتغيير  خاضعة  يتحمل    مسبق؛ أنها  لذلك لا 

البنك المسؤولية عن التعويل على ما يرد في هذا الموقع من معلومات أو بيانات،  

المعلوما البنك للحصول على  يحتاجونها بشكل  ويمكن للمهتمين مراجعة  التي  ت 

  .أدق
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website, and those interested can refer to the Bank to obtain the 

information needed more accurately. 

Except as otherwise expressly stated, nothing on this website should be 

considered an offer to associate with any transaction, investment, legal, tax 

or other advice, nor should it be considered as a basis for making decisions 

of any kind. You must obtain the necessary advice before making any 

decision. 

you acknowledge that neither bank albilad, its affiliates nor any of their 

respective employees, agents, third party content providers or licensors 

warrant that the services or the site will be uninterrupted or error free; nor 

do they make any warranty as to the results that may be obtained from use 

of the services or the site, or as to the timeliness, sequence, accuracy, 

reliability, completeness or content of any information, provided through 

the services and the site. bank albilad does not endorse products or services 

appearing on linked sites or purchased via linked sites. (this does not affect 

any manufacturer's warranties that the providers of the linked sites 

otherwise offer.)  

except as specifically provided in this agreement or where the law requires 

a different standard, you agree that bank albilad is not responsible for any 

loss, property damage or bodily injury, whether caused by access to or use 

of the services or the site. to the maximum extent permissible under 

applicable law, bank albilad will not be responsible to you or any third party 

claiming through you for any direct, indirect, special or consequential, 

economic or other damages arising in any way out of the installation or use 

of the services, the site, any on-line services, or internet browser software, 

including liability associated with any computer viruses which may infect 

your computer system.  

Registration  

You may be invited to register at the Site to help us tailor the Services for 

your personal and business financial needs and to alert you to other products 

and services for you and/or your business. In registering for the Services, you 

agree to provide accurate, true, current, and complete information about 

you and/or your business as requested by the registration screens. As a 

convenience to you, a profile for you and/or your business may be created 

based on the registration information that you provide. This profile and any 

registration information you provide will be protected as described in our 

Privacy Policy.  

 

 

 

 

باستثناء ما يتضمن نصاً صريحاً بخلاف ذلك، لا يوجد في هذا الموقع ما يجب اعتباره 

قانونية، أو ضريبية، أو غيره،    استثمارية، أوعرضاً للارتباط بأي عملية، أو استشارة  

ل على  ولا ما يجب الاستناد إليه عند اتخاذ قرارات من أي نوع. ويجب عليك الحصو

  .المشورة اللازمة قبل اتخاذ أي قرار

 

أنت تقر بأن لا بنك البلاد ولا الشركات التابعة له ولا أيًا من موظفيهم، أو وكلائهم،  

أو مزودي الخدمة، أو المرخصين يضمنون عدم انقطاع الخدمات أو الموقع أو خلوه  

الخدمات أو الموقع، أو فيما  من الأخطاء؛ ولا يضمنون النتائج المترتبة من استخدام  

يتعلق بالتوقيت، أو تسلسل، أو دقة، أو موثوقية، أو شمولية أي معلومات ، في  

الموقع. لا يضمن بنك البلاد المنتجات أو الخدمات الموجودة في المواقع المرتبطة  

 )هذا لا يؤثر على الضمانات التي يقدمها مزودي المواقع المرتبطة تلك(. 

 

 

 

 

لا يتحمل البنك المسؤولية عن أية أضرار أو خسائر يمكن أن تنشأ بسبب ما يتضمنه  

الموقع، أو بسبب استخدامه. باستثناء ما هو مسموح به بموجب القانون، فإن بنك  

البلاد ليس مسؤولًا عن أي مطالبة، تتم من خلالك أو من خلال طرف آخر تابع لك،  

ة، أو غيرها من الأضرار الناتجة بأي شكل من  بأي أضرار مباشرة، أو ضمنية، أو خاص 

ذلك   في  بما  الإنترنت  متصفح  أو  الموقع  أو  الخدمات  استخدام  من  الأشكال 

 المسؤولية المرتبطة بأي أضرار قد تصيب نظام الكمبيوتر الخاص بك 

 

 

 

 

 التسجيل 

لك بناءً  لتسجيل في الموقع لمساعدتنا على تخصيص الخدماتا يُطلب منكقد  

شعارك بالمنتجات والخدمات الأخرى لك و/  لإ والتجارية و ياجاتك الشخصية احت على

أو لشركتك. عند تسجيلك للحصول على الخدمات فإنك توافق على تقديم  

معلومات كاملة ودقيقة وصحيحة وحديثة عنك و / أو عن عملك. وقد يتم إنشاء 

  ، قدمهاملف تعريف لك و / أو لشركتك بناءً على معلومات التسجيل التي ت

ستتم حماية ملف التعريف وأي معلومات تقدمها كما هو موضح في سياسة  و

 الخصوصية الخاصة بنا. 
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Data Received: 

All information submitted through this Web Site shall be the property of the 

Bank which can use it for any purpose. The Bank has the right to use any 

ideas, experience, information, or techniques produced by any Visitor to this 

Site. The Bank is not liable for the confidentiality of such information, unless 

otherwise provided according to Islamic Sharyia or moral laws or according 

to the Bank Confidentiality general terms or otherwise agreed on clearly.  

We understand the need to safeguard your information and records from 

unauthorized use and disclosure. Please see the privacy policy applicable to 

you.  

Visitor Privacy: 

To provide the appropriate service and allow continuous evaluation of the 

Bank's performance in general and the site in particular, some information 

related to the visitor's identification number (IP Address) will be collected for 

statistical purposes related to the site's traffic. We will not collect any 

information related to your name, personal information, work, or private 

files stored on your device, except for what you provide of your own free 

will through the contact forms with the bank. 

We are aware of the importance of your personal information  and its 

confidentiality, and we make every effort to preserve it by means of the 

latest technologies and security and protection tools and by using the latest 

and most effective hardware and software.  In accordance with a strict policy 

set by the bank, we protect and preserve visitors' information and do not 

trade it with any third party except what the visitor expressly and specifically 

agrees to. 

General Rules :  

Bank Albilad reserves the right to modify these Terms of Use at any time and 

notifying the consumer of such modification, but the most current version 

of the Terms of Use will always be available to you by clicking on the link at 

the bottom of the Site. If you find the Terms of Use unacceptable at any 

time, you may discontinue your use of the Services. By continuing to use the 

Services after the date of any change to these Terms of Use, including 

accessing the Site, you agree to be bound by the rules contained in the most 

recent version of this Agreement.  

Bank Albilad reserves the right to modify or terminate the Services and the 

Site or to terminate your access to the Services and Site, in whole or in part, 

at any time.  

Indemnification  

You agree to defend, indemnify, and hold harmless Bank Albilad, its 

affiliates and their respective directors, officers, employees, and agents from 

and against all claims and expenses, including attorneys' fees, arising out of 

 :البيانات تسليم  

للبنك وله استخدامها    تعتبر جميع المعلومات المقدمة بواسطة هذا الموقع ملكاً 

تقنية تحتويها أية    خبره، أو لأي غرض وكذلك استخدام أية افكار، أو مفاهيم، أو أي  

سرية   عن  مسؤولا  البنك  يعتبر  ولا  الموقع.  لهذا  زائر  أي  يوفرها  معلومات 

المعلومات المقدمة ما لم يكن ذلك محتماً بموجب أحكام الشريعة الإسلامية، أو  

سياسة السرية في البنك أو ما لم يتم الاتفاق    تقتضالنظام، أو الأخلاق، أو ما لم  

   ذلك. غير  بشكل صريح ومباشر على 

 

 

 

 :الزائر خصوصية  

البنك   لأداء  المستمرة  والمراجعة  التقييم  وإتاحة  الصحيحة  الخدمة  تقديم  لغرض 

بشكل عام والموقع بشكل خاص، سيتم جمع بعض المعلومات المتعلقة بالرقم  

وذلك لغايات إحصائية تتعلق بالتقارير اللازمة   (IP Address) التعريفي الخاص بالزائر

حركة الموقع. ولكن من المؤكد أننا لن نجمع أي معلومات تتعلق باسمك، أو  عن  

بياناتك الشخصية، أو عملك، أو ملفاتك الخاصة المخزنة على جهازك، باستثناء ما  

   .تدلي به بمحض إرادتك من خلال نماذج التواصل مع البنك

 

ونس وسريتها،  الخاصة  وبيانات  الشخصية  معلوماتك  أهمية  ندرك  لبذل  إننا  عى 

للحفاظ عليها بواسطة أحدث تقنيات وأدوات الأمان والحماية   أقصى جهد وعناية 

وباستخدام أحدث الأجهزة والبرامج وأكثرها فاعلية، ووفق منهجية وسياسة مشددة 

من قبل إدارة البنك تقوم على حماية وصون معلومات الزائرين وعدم تداولها مع  

  .زائر بشكل صريح ومحدد أي طرف ثالث إلا ما يوافق عليه ال

 

 

 : عامة ضوابط  

مع    البنك بحقه في تعديل شروط وأحكام هذه الاتفاقية في أي وقت يحتفظ  

، حيث إن الاتفاقيات المحدثة ستكون متوفرة على الموقع. إذا  إشعار العميل بذلك

وجدت شروط الاستخدام غير مقبولة في أي وقت، يمكنك التوقف عن استخدام 

الموقع، وباستخدامك خدمات الموقع بعد تاريخ أي تغيير على هذه الاتفاقية، بما  

في ذلك الوصول إلى الموقع، فإنك توافق على الالتزام بالقواعد الواردة في  

 .أحدث نسخة من هذه الاتفاقية 
 

 

يحتفظ بنك البلاد بحقه في تعديل أو إلغاء الخدمات والموقع، أو إلغاء وصولك إلى  

 الخدمات والموقع إما كليًا أو بشكل جزئي في أي وقت. 

 

 إبراء الذمة 

موافقتكم   على  ينطوي  موقعنا  إلى  والدخول  الاتفاقية  هذه  على  اطّلاعكم  إن 

الضمنية على إبراء ذمة بنك البلاد والشركات التابعة له ومدراء تلك الشركات وجميع  

مسؤول أية  منهم  أي  تحميل  وعدم  والوكلاء،  أو  الموظفين  مطالبات  عن  تنجم  ية 
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your violation of these Terms of Use or misuse of the Service or this Site, 

including such violation or misuses conducted by your employee or agent, if 

applicable.  

Additional Condition:  

All terms and conditions stated in any part of the Site or in the Bank 

publications form part of this document.  

Applicable law:  

The use of this Site shall be in compliance with applicable laws and 

regulations in the Kingdom of Saudi Arabia.  

Collection, Use and Retention of Client Information 

When you visit our Site you may provide us with two types of information: 

1) personal information you knowingly choose to disclose that is collected 

on an individual basis; these information might be used for the reason of 

providing and operating the products and services you have requested and 

for other related purposes that may include but not limited to, 

understanding customer's financial needs, updating and enhancing your 

records with us, informing you with other interesting products and services 

that you may desire to have, and for reasons required by applicable laws and 

authorities 

2) The Site use information collected on an aggregate basis as you and 

others browse our Site. This allows us to follow the routing of the users 

through interesting areas of the Site. Information that we collected, from 

your visiting to the interesting areas of the Site, are including but not limited 

to quantity of entering the Site Page and visiting interested areas, and 

duration of user sessions. Moreover, such kind of gathering information 

does not identify individuals in particular. Nevertheless, this information is 

used to serve the users in a better mean and it helps us to improve the Site 

from time to time. 

Use of Customer Information  

We may provide aggregate information about our customers, services, Site 

traffic patterns and related Site information, to the extent allowed by laws, 

to our affiliates or reputable third parties, but this information will not 

include personally identifying data, except as otherwise provided in this 

Privacy Policy. Moreover, we may disclose information when legally 

compelled to do so by law and/or in order to protect our legal rights. 

Children's Privacy 

Our Site is not intended for the use of children. We do not knowingly 

market to, or solicit data from children. 

 

Unlawful Use 

You are prohibited to use the Site for any purpose which is unlawful, 

abusive, libelous, obscene or threatening. 

تعويضات، وما يكتنف ذلك من أتعاب محاماة، تترتب على الإخلال بهذه الوثيقة، أو  

إساءة استخدامها أو استخدام الموقع، وذلك أيضاً يشتمل على أي إخلال أو إساءة  

 استخدام يقوم بها أي من موظفيكم أو وكلائكم، إن وجد. 

 :إضافية شروط  

الوثيقة كل ما تتضمنه الصفحات أو الأقسام في هذا الموقع أو  يعتبر مكملًا لهذه 

 .منشورات البنك ومطبوعاته من أحكام وشروط لم ترد فيها

 :التطبيق القانون واجب  

يخضع استخدام هذا الموقع لكل القوانين المطبقة في المملكة العربية  

  . السعودية

 جمع واستخدام وحفظ معلومات العملاء 

 زيارتكم للموقع، فإنكم تزودوننا بنوعين من المعلومات؛ عند 

المعلومات الشخصية التي تختارون الإفصاح عنها والتي يتم جمعها على   أولًا: 

أساس فردي، قد يتم استخدام هذه المعلومات لتزويدك بالمنتجات والخدمات  

لتي قد  التي قمت بطلبها، بالإضافة إلى ذلك قد يتم استخدامها لغايات اخرى وا

تشتمل ولا تقتصر على، فهم احتياجات العميل المالية، تحديث سجلاتك لدينا،  

إبلاغك عن أية منتجات وخدمات أخرى قد ترغب في الحصول عليها، وللسباب  

 .المتطلبة بواسطة القوانين والسلطات ذات العلاقة 

 

 

اس جماعي  المعلومات الخاصة باستخدام الموقع والتي يتم جمعها على أس ثانياً:

يمكننا من تعقب كيفية    وهذامن خلال تصفحكم لموقعنا؛ أنتم وآخرون معكم، 

تنقل الزائر عبر أقسام الموقع التي يهتم بها. فنحن نجمع معلومات كعدد مرات  

يشبه    وهذاجلسات المستخدم.   ومدةالصفحة،   وزياراتالدخول إلى الموقع، 

لا   ولكنه بشكل عام،  وسلوكهم  عضاءوالأتقرير الحركة: فهو يتعقب ميول الأفراد 

 وهذايحدد فرد بعينه. كما إننا نستخدم هذه المعلومات لتقديم خدمة أفضل لكم 

يساعد على المحافظة على موقعنا مفيداً بمساعدتنا على معرفة المعلومات  

  .التي يسعى إليها مستخدمينا

 

 الإفصاح عن المعلومات 

قد نقوم بإرسال معلومات تتعلق بعملائنا وخدماتنا، إلى جانب نماذج الحركة على  

به  الموقع وغير ذلك من المعلومات الخاصة بالموقع، وإلى الحد التي تسمح 

القوانين والتشريعات ذات العلاقة، إلى شركائنا أو إلى أطراف معروفة أخرى، إلا  

أن مثل تلك المعلومات لن تشتمل على بيانات تحدد الشخصية ما لم يرد خلاف  

ذلك في وثيقة الخصوصية هذه. إضافة إلى ذلك، قد نضطر إلى الإفصاح عن أية  

للنظمة، أي أن القانون يستوجب  معلومات إذا فرض علينا ذلك قانوناً وطبقا

 الإفصاح، و/أو إذا كان ذلك الإفصاح من شأنه حماية حقوقنا القانونية. 

 خصوصية استخدام الأطفال 

لا يعتبر الموقع على الشبكة مخصصاً لاستخدام الأطفال، بل إنه لا يضم عن  

 .سابق معرفة أية معلومات أو بيانات موجهة لاستخدام الأطفال 

 الاستخدام غير القانوني 

يحظر عليكم استخدام الموقع لأي غرض غير قانوني أو ضار أو تشهيري أو فاحش  

 .أو تهديدي 

 


